



## Bjerrely Fiskesø – økologiske fisk

Bjerrevej 55, Tanderupkær · 7400 Herning v/ Bjarne Vestergaard

Mobil: +45 2371 5103 · E-mail: muslingehuset@bjerrely.dk · www.bjerrely.dk



### Ferielejligheder · Økologiske velsmagende fisk



**Bjerrely Fiskesø** er Danmarks første grønne fiskesø med økologiske kvalitetsørreder fra godkendte danske økologiske dambrug. Kodeordene er: Økologi, natur, fiskevelfærd, miljø og en oplevelse for hele familien. En enestående naturoplevelse med god samvittighed for alle parter.

Søen er en af Danmarks smukkeste beliggende med løv og granskov omkring sandede gangstier. Der er mange platforme hvorfra der kan fiskes. Søen er ca. 22.000 m<sup>2</sup> og 6-8 meter dyb. Der er naturlig vandtilførsel fra underjordiske kilder, derfor er søen uhyre ren, og fiskene smager fantastisk. Ved søen findes grillplads, fine toiletforhold og servicebygning i form af en hyggelig bjælkehytte. Vareautomat med orm, powerbait, grej, drikkevarer mm.

Overnatning i lejligheder eller shelter samt medbragt telt, campingvogn eller autocamper. Der er toiletter, bad og etilslutning. Friske økologiske ørreder kan købes - pris 60 kr. pr. kg. Prøv også at grave orm i den økologiske ormegård!

**Fisk** - Flotte økologiske bæk- og regnbueørreder fra danske økologiske dambrug. Udsætning flere gange om ugen.

**Bjerrely Fiskesø har modtaget 2 miljø-priser,** for at tænke i bæredygtige helheder.

Læs mere på [www.bjerrely.dk](http://www.bjerrely.dk)



**Bjerrely Fiskesø** ist der der erste „grüne“ Angelsee Dänemarks mit ökologischen Qualitätsforellen aus kontrollierten dänischen Zuchtanlagen. Die Schlüsselwörter sind: Ökologie, Natur, Wohlergehen des Fisches, Umwelt und ein Erlebnis für die ganze Familie. Ein einzigartiges Naturerlebnis mit gutem Gewissen bei allen Beteiligten. Der See ist der am schönsten gelegene Dänemarks – mit Laub- und Nadelwald an den Sandwegen. Am Seeufer wurden viele Plattformen angelegt, von denen man angeln kann. Der See ist ca. 22.000 m<sup>2</sup> groß und 6 - 8 m tief. Dank der natürlichen Wasserzufuhr aus unterirdischen Quellen ist er besonders sauber und die Fische schmecken herrlich. Am See gibt es einen Grillplatz, gute sanitäre Einrichtungen und ein Servicegebäude in Form einer gemütlichen Balkenhütte. Automaten mit Würmern, Powerbait, Zubehör, Getränken u.v.m. Übernachtungsmöglichkeiten in Wohnungen oder im mitgebrachten Zelt oder Autocamper. WC, Bad und Stromanschluss sind vorhanden. Zum Preis von 60 DKK pro Kilo gibt es frische ökologische Forellen zu kaufen.

**Fisch** – schöne, ökologische Bach- und Regenbogenforellen aus dänischen ökologischen Zuchtanlagen. Aussatz mehrmals wöchentlich.

**Bjerrely Fiskesø wurde mit zwei Umweltpreisen für das nachhaltige und ganzheitliche Denken ausgezeichnet.**

Mehr unter [www.bjerrely.dk](http://www.bjerrely.dk)



**Bjerrely Fiskesø** is Denmark's first green angling lake with organic quality trout from approved Danish organic fish farms.

The keywords are: Ecology, Nature, Fish Well-Being, Environment – and an experience for the whole family. A unique nature experience with a good conscience for all those involved.

The lake is one of the most beautifully situated in Denmark, with deciduous and conifer woods around sanded walking trails. There are many platforms from which one can fish. The lake is approx. 22,000 m<sup>2</sup> and 6-8 metres deep. There is a natural inflow of water from subterranean springs, so the lake is incredibly clean and the fish taste fantastic. At the lake you will find a barbecue area, fine toilet facilities and a service building in a form of a cosy log cabin. Vending machine with worms, powerbait, tackle, soft drinks, etc. You can spend the night in an apartment, your own tent or caravan. You can buy fresh organic trout for Kr. 60/ kg. Also try digging for your own earthworms in the organic worm compound!

**Fish** – Fine organic rainbow trout from Danish organic fish farms. Fish put out several times a week.

**Bjerrely Angling Lake has received two environmental awards.** For thinking in terms of sustainable wholes.

For more information, go to [www.bjerrely.dk](http://www.bjerrely.dk)

Priser/Preise/Prices pr. stang/pro Rute/per rod	DKK/ €
2 timer/stunden/hours	100/14
3 timer/stunden/hours	120/16,5
4 timer/stunden/hours	140/19
6 timer/stunden/hours	180/24,5
8 timer/stunden/hours	240/32,5
Børn/Kinder/Children Halv pris/Halber Preis/Half Price	
Fiskestang leje/ Vermietung von Angelruten/ Hire of fishing rod	50/7

#### Åbningstider:

Fra solopgang til solnedgang året rundt.

#### Öffnungszeiten:

Das ganze Jahr über von Sonnenaufgang bis Sonnenuntergang.

#### Opening hours

From sunrise to sunset all year round.